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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Mikor rendezi a kormány a kórházak adósságait?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt időszakban 5 milliárd forinttal nőtt a kórházak adósságállománya amely így elérte a 34 
milliárd forintot. Az első négy hónapban havonta átlagosan 4,65 milliárd forinttal gyarapodott az 
állomány a Magyar Államkincstár friss adatai szerint. Ezzel az ütemmel június végére 43, míg az év
végére akár 70 milliárd forintra is nőhet a lejárt tartozásállomány. Ez a kórházak mindennapi 
működését, ezzel a biztonságos betegellátást veszélyezteti. A kórházaknak nem lesz pénzük 
eszközbeszerzésre, a bérek kifizetésére, a műtétek elvégzésére. Az adósságállomány keletkezése 
elsősorban az egészségügyi intézmények alulfinanszírozottságából adódik.

Éppen ezért kérem Miniszter Urat, hogy válaszoljon a következő kérdésekre!

A kormány rendezi-e még augusztus végéig a felhalmozódott adósságokat?

Mikortól növelik végre a működési célú finanszírozást annak érdekében, hogy a jövőben ne 
halmozódjon fel ilyen nagymértékű adósság?

Ki tudják-e fizetni az intézmények a dolgozói béreket a lejáró adósságállomány miatt?

Mikor kerül nyilvánosságra a kormány által elkészített, az egészségügy rendbetételére vonatkozó 
tervek?


